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HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Úgy gondolják, hogy megoldották a sertésválságot?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
kérdést kívánok benyújtani

Dr. Németh Imre
földművelésügyi és vidékfejlesztési

miniszterhez.

Tisztelt Miniszter úr!

Úgy gondolják, hogy megoldották a sertésválságot? Változatlanul akadozik a sertés
felvásárlás. Külföldről továbbra is érkezik a lejárt szavatosságú sertéshús, amelyet nem
állateledelnek dolgoznak fel, hanem emberi fogyasztásra jelenik meg . Ezzel a vásárlót is
megtévesztik. Miért kell a magyar gazdáknak azért tönkremenniük, hogy a kormány nem
akar közbelépni a káros folyamatokban a maga eszközeivel .

Kérdezem a Miniszter Urat, úgy gondolják, hogy megoldották a sertésválságot?

Várom megtisztelő válaszát!
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